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Referat

Punkt 1: Velkomst og sang

Næstformand Susanne Andersen bød velkommen på vegne af formand Esben Kullberg,
som var syg. Der blev sunget.

Deltagere: Susanne Andersen, Rune Christensen, Ivan Lauridsen, Simon Westesen,
Kresten Vendelboe, Piratheep Krishnapalan, Buster Winqvist, Mette Bjerge, Claus
Bentsen, Aggi Larsen og Pia Danielsen

Fraværende: Esben Kullberg, Kenneth Søllingvraa Lindblad, Lone Grosen, Emma
Sørensen, Merete Andersen

Punkt 2: Godkendelse af referat

Referatet fra 14. september 2023 er allerede godkendt digitalt.

Punkt 3: Godkendelse af dagsorden

Dagsordenen blev godkendt med den information, at referatet efterfølgende bliver sendt
til elektronisk godkendelse.

Punkt 4: Orientering fra formanden

Formand Esben Kullberg var fraværende pga sygdom, og der var således ingen
orientering fra formanden.

Punkt 5: Økonomi

Budget 2024: Blev gennemgået og godkendt med de forudsætninger, der fremgår af
materialet og som blev nævnt i gennemgangen. Vi holder vores årselevtal konstant for
2024 og forventer et årselevtal på 550. Et overskud på 2 mio. er indtil videre målet.
Budget 2024 Godkendt.
Årsplanen 2024: Blev gennemgået. Årsplanen indeholder skolens oversigt over åbne og
lukke dage. Årsplan 2024 godkendt.
Regnskabsinstruks 2024 og frem: Gennemgået og godkendt.

Aktivitetsniveau: Det forventede aktivitetsniveau for de kommende år blev fremlagt
bestyrelsen. Med udgangspunkt i den nye politiske aftale forventer vi en løbende
opjustering af årselevtallet. Bestyrelsen blev ligeledes orientering omkring den nye
politiske aftale og konsekvenserne heraf.

Punkt 6: Orientering om 5 årig vedligeholdelses- og
investeringsrammer

Claus orienterede om vedligeholdelses- og investeringsrammerne, som det fremgår af
bilagene. Orienteringen blev taget til efterretning.

Punkt 7: Evaluering af visionsdagen 26. oktober 2023
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Ledelsen var meget tilfreds med dagen og ser god mening i, at bestyrelsen deltager.
Fremhævede især oplægget fra Lene Tanggaard.

Bestyrelsen ytrede, at det var et spændende oplæg fra Lene Tanggaard, og at det er
meningsfuldt at komme ud blandt medarbejderne.

Medarbejdere: Godt at se bestyrelsen, veltilrettelagt dag, har hørt det fra mange. Nogen
bryder sig ikke så meget om de store forsamlinger. Husk nu at præsentere hinanden og
ledere.

Punkt 8: Bygningsstrategien

Bestyrelsen havde besøg af Britta fra Pluskontoret, som fremlagde de fire scenarier for
bygningsstrategien. Det blev aftalt, at vi forud for det ekstraordinære bestyrelsesmøde
29. januar 2024 fremsender materiale til videre overvejelse til bestyrelsen. Der skal også
overvejes, hvilke perspektiver, der skal inddrages (flere medarbejdere, flere elever osv.)

Punkt 9: Forslag til mødedatoer 2024

Fællesdag med med medarbejdere og bestyrelsen 24. oktober 2024 skal tilføjes
kalenderen.
Der er efter mødet indkaldt til alle seks mødedage.

Punkt 10: Orientering fra Claus

Orientering fra Claus blev taget til efterretning.

Punkt 11: Orientering fra medarbejderrepræsentanterne

Medarbejderne orienterede om trivsel og udfordringer i medarbejdergruppen, jf. bilag.

Punkt 12: Evt

Intet under evt.

2 / 4




